
PROTOKÓ  NR  92-17/ 2005Ł

z posiedzenia
Komisji Rozwoju Przestrzennego Rady Miasta  Gda ska,ń

które  odby o si   dnia  ł ę 06 wrze nia  2005rś .

Posiedzenie  Komisja  rozpocz a o godz. 15,00.ęł

Obecno :ść
 W posiedzeniu  uczestniczy o  6-ciu  cz onków  Komisji,  wg za czonej  listy  obecno ci,ł ł łą ś  
która stanowi za cznik nr  1  do protoko u.łą ł
Nieobecny: radny Ryszard  Klimczyk

Listy obecno ci  pozosta ych  osób uczestnicz cych w posiedzeniu stanowi  ś ł ą ą za czniki nr 2 iłą  
3  do niniejszego  protoko u.ł

Przewodnicz cy Komisji Tadeusz M kalą ę  otwieraj c posiedzenie, zapozna   Komisj    zą ł ę  
proponowanym porz dkiem obradą , który  stanowi za cznik  nr  4 do  protoko u. łą ł
Komisja nie zg osi a  uwag  do zaproponowanego porz dku obrad i przyj a  go  jednog o nieł ł ą ęł ł ś  
–  5 g osami za.ł  

Porz dek posiedzenia:ą

1. Dyskusja nt.  uk adu drogowego zwi zanego z projektowan   szko    wł ą ą łą  
Gda sku  Po udnie (Uje cisko)ń ł ś

2. Stanowisko  Komisji    do  projektu   m.p.z.p.   Matemblewo,  rejon  ul. 
Waldorffa ( druk nr 1422 zosta  zdj ty z porz dku  sesji w dniu 30 czerwca br.)ł ę ą  

3. Opiniowanie   koncepcji  miejscowych  planów  zagospodarowania 
przestrzennego :
1) Matarnia przy lotnisku
2) Piecki Migowo, obszar  pomi dzy ul. Piecewsk   a szko ,ę ą łą
3) Br towo, rejon ul. Potokoweję
4) Szadó ki – rejon ul. Jab oniowej i Potoku Oru skiegoł ł ń
5) Kokoszki  Przemys owe,  w  rejonie   zachodniego   fragmentu   ulicył  

Nowatorów
6) Kokoszki Przemys owe na pó noc od  ulicy Budowlanychł ł

4.  Wolne wnioski, sprawy wniesione, korespondencja.
                                                             

PUNKT  1
Dyskusja  nt.   uk adu  drogowego zwi zanego  z  projektowan   szko    wł ą ą łą  
Gda sku  Po udnie (Uje cisko).ń ł ś

Przewodnicz cy Komisji  - Tadeusz  M kal ą ę
Rozpoczynamy  od  tematu, który  zrodzi   si   w wyniku przeprowadzonej  w czerwcu  br.ł ę  
wizji lokalnej. Komisja odwiedzi a  teren , na którym proponowane  jest  wybudowanie nowejł  
szko y  dla Gda ska Po udnie. ł ń ł
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Po  dokonaniu  wspomnianej  wizji  lokalnej,  Komisja  wyst pi a    do Prezydenta  Miastaą ł  
Gda ska z   zapytaniem, w jaki sposób  s u by miejskie widz   skomunikowanie tego  obiektuń ł ż ą  
z obszarem, który  ta  szko a  ma  obs ugiwa . ł ł ć
Komisja otrzyma a   odpowied , która  jej nie satysfakcjonuje, poniewa  mówi  si  o wieluł ź ż ę  
ró nych  rzeczach,  tylko nie  o  terenie   szko y.  Mówi  si   o  skrzy owaniu  Platynowa  –ż ł ę ż  
Ma omiejska,  wi tokrzyska  –  ódzka  i  mówi   si ,  e   doko czona  b dzie  ulicał Ś ę Ł ę ż ń ę  
Wilanowska. 
To s  wszystkie  drogi  zwi zane  ze szko , która  znajduje si  kilka  kilometrów  dalej odą ą łą ę  
tych  punktów, o których si  w tym pi mie wspomina. ę ś
Komisja   chcia aby   porozmawia  na ten temat.  Budowanie  tej  szko y bez   zapewnieniał ć ł  
odpowiednich  doj   -  bo nie chodzi   tylko o drogi  ko owe, ale  równie  o doj cia pieszo-ść ł ż ś
rowerowe -  b dzie  to u omne  rozwi zanie. Chcia bym, aby w  wyniku naszej  dyskusjię ł ą ł  
zrodzi   si  pomys , w  jaki sposób doj   do  rozwi zania  tego  problemu. By   mo eł ę ł ść ą ć ż  
poprzez   stworzenie,  czy   opracowanie studium komunikacyjnego, które  przewidywa obył  
drogi  doj cia i w jego efekcie   jakie  zhierarchizowanie kolejno ci  zada   inwestycyjnych,ś ś ś ń  
które   by yby   realizowane   w  najbli szych  latach.   Rozpocz cie   realizacji  szko y  mał ż ę ł  
nast pi   w przysz ym  roku, a zako czenie  prawdopodobnie w  roku 2007. Z otrzymaneją ć ł ń  
informacji od  Dyrektora  Wydzia u  Edukacji wiem, e na pocz tku ma powsta   tam szko ał ż ą ć ł  
podstawowa, a  potem   jeszcze  gimnazjum, czyli  docelowo ma  powsta   tam zespó  szkó ,ć ł ł  
Anie tylko  sama szko a  podstawowa.ł
Oddaj   teraz   g os  przedstawicielowi  Wydzia u   edukacji  z  pro b  o  przedstawienieę ł ł ś ą  
programu tej szko y i  obszaru,  jaki ta placówka  o wiatowa  ma  obs ugiwa . ł ś ł ć

Pan Zdzis aw Stanowski  – przedstawiciel  Wydzia u  Edukacji i Sportuł ł
Tak jak rozmawia em z  pani  Dyrektor  Bia ousow, to  planowany  jest tam zespó  szkół ą ł ł ł 
kszta cenia podstawowego i gimnazjalnego, który  swym zasi giem  ma obejmowa  rejon odł ę ć  
ulicy ódzkiej  do ulicy wi tokrzyskiej i do granic  Gda ska  po R biechowo i Szadó ki, a odŁ Ś ę ń ę ł  
strony pó nocnej  do ulicy Warszawskiej. Po drugiej stronie ulicy wi tokrzyskiej jest Zespół Ś ę ł 
Kszta cenia  Podstawowego i Gimnazjalnego   Nr  4 i obejmuje  swoim zasi giem osiedleł ę  
Kolorowe, Cztery Pory  Roku.

Przewodnicz cy Komisji  - Tadeusz  M kal ą ę
Zwracam si   do przedstawicieli   DRMG – jak zaprojektowane  s   doj cia  do tej szko y wę ą ś ł  
oparciu  o wykonany   ju  projekt. ż

 Pan  Pawe  muda –Trzebiatowski ł Ż
My   projektujemy   zgodnie  z   decyzj   o  warunkach zabudowy  i  praktycznie  jedynymą  
doj ciem jest   doj cie  od  ulicy    Jeleniogórskiej,  czyli  od  Szadó ek. St d  te , o czymś ś ł ą ż  
sygnalizowali my – powinno by , jako w  odr bnym zamówieniu , projektowanie doj cia  doś ć ę ś  
pozosta ych  cz ci  osiedla.  Taki  by   sygna   z  poprzedniej  wizji  lokalnej  z  udzia emł ęś ł ł ł  
radnych.   Przedmiotem  zamówienia   nie  by o  wykonanie   ci gów  pieszych,  ale   tylkoł ą  
zaprojektowanie  szko y. ł

 Przewodnicz cy Komisji  - Tadeusz  M kal ą ę
Czyli podsumowuj c, Pa stwo  nie opracowali cie  jaki   specjalnych doj   do tej szko y.ą ń ś ś ść ł  
Przewidujecie  tylko  dojazd od  istniej cego  uk adu  drogowego w  osiedlu Szadó ki. Z tegoą ł ł  
co  Pa stwo  mówicie  dost pno   b dzie od  osiedla Szadó ki  natomiast  z pozosta ychń ę ść ę ł ł  
obszarów  nie ma  dost pu  do tej szko y. ę ł
Mam pytanie   do przedstawiciela  Wydzia u  Programów  Rozwojowych  -   jak  Pa stwoł ń  
widzicie t  sytuacj  i czy  w ogóle  si  zastanawiali cie nad tym problemem, bo z  uzyskaneją ę ę ś  
odpowiedzi, to  do ko ca  nie jest  przemy lane. Komu ta szko a  ma  s u y . ń ś ł ł ż ć

Pani Alicja  Ulanowicz – Wydzia  Programów  Rozwojowychł
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Poniewa   planowana jest  tylko szko a,  to by   wykorzystywany  tylko istniej cy  uk adż ł ł ą ł  
drogowy. Przysz o ciowo  przewidywane  s  nowe  drogi. ł ś ą
Pani Agata  Piszczek – Biuro Rozwoju Gda ska ń
Powiem  par   s ów, jaki z  punktu  widzenia   Biura  Gda ska  jest tutaj przewidywany  uk adę ł ń ł  
drogowy i jakie  naszym zdaniem, jaki  tutaj ulice  i ci gi piesze powinny by   docelowo  tamą ć  
zrealizowane.
Generalnie    teren ten obs ugiwa   b dzie zbiorcza  ulica Unruna  i od  góry ulicy Pó nocna.ł ć ę ł  
Obecnie  obs uga  ma miejsce  tylko od  ulicy Piotrkowskiej ulic   Jeleniogórsk . Z tego  coł ą ą  
nam  wiadomo DRMG  posiada  decyzj   o ustaleniu lokalizacji  celu  publicznego na szko ,ę łę  
na realizacj  zbiornika retencyjnego  i na fragment   jednej ulicy tylko  do zbiornika. ę
Pani  Piszczyk omówi a  dok adne   skomunikowanie  tego terenu i  projektowane.ł ł
Docelowo gimnazjum  przewidywane jest w  Zakoniczynie Zachód na terenie jednostki, która 
b dzie  dopiero  budowana.  Drugie  gimnazjum planujemy  w  Jasieniu i równie   planujemyę ż  
tam  szko , ale  s   to ju   plany   bardziej odleg e w  czasie.  Równie    przewidywana  jestłę ą ż ł ż  
szko a w  rejonie  ulicy   Wielkopolskiej   w Gda sk Ma kowy.   Tak  zak ada  Studiumł ń ć ł  
docelowe  wype nienie tego terenu obiektami  o wiatowymi. ł ś

Przewodnicz cy Komisji Tadeusz M kalą ę
Wiemy, e  w najbli szych  10 lat  nie powstanie  tam adna  inna  szko a, oprócz  tej, o którejż ż ż ł  
dzisiaj mówimy i  z tego, co s yszymy Wydzia   Edukacji  widzi tam zespó   szkó , czylił ł ł ł  
szko   podstawow  i gimnazjum. łę ą
Z tego  co powiedzia a  Pani Piszczyk, stosunkowo  atwo i stosunkowo niewielkimi kosztamił ł  
b dzie mo na  po czy    w du ej mierze ju   zako czone tzw. osiedle  spo eczne, poprzezę ż łą ć ż ż ń ł  
wykonanie  ci gu  pieszego albo  drogi ą ( pokazano  to na rysunku planu . Czyli  w pierwszej 
kolejno ci   mo na  by   wykona    po czenia  piesze   z  istniej cymi   osiedlami  orazś ż ć łą ą  
po czenie  na po udniu,  z którego  mogliby korzysta    równie    m odzie   i dzieci złą ł ć ż ł ż  
Zakoniczyna jednostka  D.
Moim  zdaniem  nale y   w   maksymalnym  stopniu  wykorzystywa   istniej ce   uk adyż ć ą ł  
drogowe, a nie opiera   si  na   planowanych.  Wykorzysta  nale y  ulic  Wie yck , którać ę ć ż ę ż ą  
jest  drog    brukowa i  po czenie   tego  jakim  ci giem pieszym.    By   mo e   ulicaą łą ś ą ć ż  
Wie ycka  mog aby by   wykorzystana  dl a ruchu  ko owego dla  osób doje d aj cych zż ł ć ł ż ż ą  
osiedli  w cz ci  ostowice    Zachód. ęś Ł

Radna  Danuta  Putrycz – cz onek Komisjił
Z wcze niejszych informacji  wynika o, e  ma  to by    tylko szko a  podstawowa,  bo  obiektś ł ż ć ł  
dla  zespo u szkó  musia by  by by   troch  wi kszy.  Kiedy  proponowano  zlokalizowanieł ł ł ć ę ę  
tam biblioteki publicznej  z odr bnym wej ciem, to okaza o si , e    jest  to niemo liwe.ę ś ł ę ż ż  
Odpowied   na ten temat  brzmi: wy ej wymieniona  dzia ka  jest niewystarczaj ca z  uwagiź ż ł ą  
na    bogaty  program u ytkowo -   funkcjonalny  szko y.   Moim zdaniem,  je eli   mia byż ł ż ł  
powsta   tam zespó  szkó , to  szko a  ta  musia aby by  znacznie wi ksza.  ć ł ł ł ł ć ę

Pan  Pawe  muda –Trzebiatowski   - Wydzia   Edukacji i Sportu ł Ż ł
Na  dzie   dzisiejszy   tam nie jest  potrzebna  ju   jedna  szko a, ale  co najmniej dwie.ń ż ł  
Za o enia s  takie, eby nie projektowa   szkó   molochów, ale  szko y  maksymalnie  24-roł ż ą ż ć ł ł  
oddzia owe. My  robi c   za o enia  do planu, zak adali my  e  tam  powstan  w krótkimł ą ł ż ł ś ż ą  
okresie   co   najmniej   dwie  szko y.  Na   tym terenie,  w niedalekiej  przysz o ci   b dzieł ł ś ę  
potrzebnych  pi  szkó . Plan zagospodarowania  w tym rejonie  przewiduj  pi   lokalizacjięć ł ą ęć  
pod szkó . Omawian  szko   planowali my jako szko   podstawow , ale   zak adaj c, eł ą łę ś łę ą ł ą ż  
prawdopodobnie  b dziemy  tam tworzy  zespó  kszta cenia. W  tym celu, przygotowuj cę ć ł ł ą  
za o enia  programowo-funkcjonalne  ustalili my taki kszta t tej szko y, eby mo liwe  by oł ż ś ł ł ż ż ł  
tworzenie  takiego  zespo u kszta cenia podstawowego i   gimnazjalnego  w a nie poprzezł ł ł ś  
wydzielenie  pewnych  segmentów. Trzech  segmentów, gdzie w  dwóch  b dzie mo naę ż  
utworzy   szko   podstawow  a  w trzecim  gimnazjum. B d   to jakby  dwie  odr bneć łę ą ę ą ę  
jednostki, ca kowicie nie koliduj ce  ze sob ,  z osobnymi wej ciami. ł ą ą ś
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Je li  chodzi o bibliotek ,  to  Wydzia    Edukacji i Sportu nie wypowiada   si  na ten temat..ś ę ł ł ę  
Szko a  ta  jest w stanie  zorganizowa  zespó   kszta cenia  podstawowego i  gimnazjalnegoł ć ł ł  
bez  szkody  dla dzieci.

Radny  Marek Bumblis  - cz onek Komisjił
Ten obiekt  jest  jednym z nielicznych obiektów  publicznych  w tym  rejonie Gda ska  i nań  
ró nych etapach  dyskusji  nt. tego  obiektu  zak adali my, e  powinien on pe ni   takież ł ś ż ł ć  
publiczne  funkcje  centrum kulturalno-rekreacyjno-sportowego  tej   dzielnicy. Czy b dzie onę  
móg   pe ni   takie  funkcje i czy uwzgl dniono   na etapie  projektowania  szko y?ł ł ć ę ł

Pan Andrzej o  – Dyrektor  DRGM  Ł ś
eby spe ni   te  postulaty, to   jest  bogaty   program dla tej szko y  odno nie  boisk  dla dzieciŻ ł ć ł ś  

m odszych i starszych i one  s   rozdzielone – jest bie nia 100-metrowa, jest  skok w dal, rzutł ą ż  
kul , boisko do koszykówki i siatkówki.  Równie  zaprojektowana  jest sala  gimnastyczna. ą ż
W obecnym projekcie  zaplanowane  s   boiska  trawiaste, ale maj c na uwadze  Pa stwaą ą ń  
postulat  zlecili my  jednostce   projektowej  zrobienie  dokumentacji i cz ci  kosztorysowejś ęś  
na  sztuczne  boiska. 
Odno nie  biblioteki, to musieli my z  niej zrezygnowa , gdy   w tym kszta cie w jakimś ś ć ż ł  
mogli my  to zrobi , nie  dosz o  do wydzielenia tej  biblioteki   i  jej zbudowania. Koszty tegoś ć ł  
przedsi wzi cia  na dzie   dzisiejszy  po wzro cie  podatku  VAT  o 15 %  od  ubieg egoę ę ń ś ł  
roku  wynosz   33 mln z  i je eli zdecydowaliby my si  jeszcze  na zbudowanie  biblioteki,ą ł ż ś ę  
która  podnios aby te koszty o 5-6 mln z . to nie wiem, czy  znale liby my   rodki na ca o .ł ł ź ś ś ł ść  
. Jest  tam  jeszcze  odr bna dzia ka -  rezerwa  terenu  pod  basen  i mo na  tam  pomy leę ł ż ś ć  
przysz o ciowo  o bibliotece.    Bardzo wa ne jest  zaprojektowanie  dwóch  niezale nychł ś ż ż  
wej   do  tego obiektu, przez   co b dzie mo na  wyodr bni   szko    podstawow   iść ę ż ę ć łę ą  
gimnazjum. 

Radny   Tadeusz Gleinert
Ja  w kwestii  usytuowania  instytucji placówek  kultury w  rozbudowuj cych si  obszarachą ę  
miasta. Lokalizowanie  tam szkó   wymusza ycie bo  musz  one  by ,  ale   gorzej jest tam  zł ż ą ć  
placówkami  kultury. S dz  e  zorganizuj    posiedzenie Komisji  Kultury  po wi coneą ę ż ę ś ę  
wy cznie  jakie   wizji  dzia a    inwestycyjnych  w dziedzinie kultury. Trzeba   o tymłą ś ł ń  
my le    wcze niej  i  uwzgl dnia   to w planach  inwestycyjnych, bo potem jest za pó no.ś ć ś ę ć ź  
Ale  jest  to  bardziej  z o ony  problem. ł ż

Radny Marek  Bumblis – cz onek Komisjił
Warto  jest   i   w  kierunku   sztucznych   nawierzchni  boisk  towarzysz cych  szkole.ść ą  
Nawierzchnie trawiaste  to  ju  przesz o  i przy  tej intensywno ci u ytkowania i rozrastaniuż ł ść ś ż  
si  zasobów  mieszkaniowych w ko o,  to boisko trawiaste  straci  racje  bytu. ę ł

Pani Halina Szadziul  -   Kierownik Zespo u  Urbanistycznego  Po udnieł ł
Planistycznie  to miejsce  jest  doskona e  na  centrum rekreacyjno-kulturalno-o wiatowe. Mył ś  
planistycznie  zagwarantowali my   teren   pod  szko  i   pod   bibliotek .   Lokalizacjaś łę ę  
przestrzeni   jest  bardzo   dobra  i  takie   centrum  mo na   by oby   tam  zlokalizowa ,  ależ ł ć  
nale a oby  wyprzedzaj co zawrze   to w WPI. ż ł ą ć

Radny Tadeusz M kal – przewodnicz cy Komisjię ą
Podsumowuj c:  poznali my  obwód szkolny,  który  ma    obs ugiwa   projektowana  tamą ś ł ć  
szko a. Dowiedzieli my  si   o istniej cych i planowanych  doj ciach i drogach  do tegoł ś ę ą ś  
obiektu.  
W oparciu o t   uzyskan  wiedz , proponuje, aby Komisja   wyst pi a  do Prezydenta  Miastaą ą ę ą ł  
z  wnioskiem o  opracowanie   studium   dost pno ci   komunikacyjnej  do  tej  szko y.ę ś ł  
Opracowanie  to  nale y   wykona   w  stosunkowo  krótkim  i  pilnym  terminie  zż ć  
uwzgl dnieniem  realizowanych ju   inwestycji,  planowanych inwestycji  oraz  inwestycji,ę ż  
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które w sposób najbardziej racjonalny przy najni szych  kosztach pozwoli yby zwi kszyż ł ę ć 
dost pno   tego  obiektu dla uczniów. ę ść

Radny Marek  Bumblis – cz onek Komisjił
Zaplanowany  ci g  pieszo-jezdny  od   osiedla   Szadó ki  do  nowo  budowanego  ko cio aą ł ś ł  
realizacyjnie jest  niezwykle  wa ny. ż

Pan Andrzej o  – Dyrektor  DRGM  Ł ś
Chcia bym jeszcze zwróci   uwag , e   w Urz dzie Miejskim obowi zuje  wieloletni planł ć ę ż ę ą  
inwestycyjny  i  pierwsz  rzecz ,  jak   proponowa bym  tutaj,  to   to,  aby   Komisjaą ą ą ł  
wprowadzi a    taki  temat   inwestycyjny   do  WPI.  Oczywi cie  wszystko  mo e   był ś ż ć 
poprzedzone   tym  studium,   z  którego   b d  wynika y   kierunki   rozwoju   siecię ą ł  
komunikacyjnej, ale  musimy  o  to zadba , bo je eli nie znajdzie  si  to w  WPI   na latać ż ę  
2006-2010 to b dzie  problem.ę
Z tym samym zwracam  si   do Przewodnicz cego Komisji Kultury, to je eli  chcemy  tam  wę ą ż  
przysz o ci  budowa    bibliotek ,  to  równie   nale y takie zadanie  wprowadzi   do WPI.ł ś ć ę ż ż ć

Radny Tadeusz M kal – przewodnicz cy Komisjię ą
Opracowanie   takiego  studium  ma   doprowadzi   do  racjonalnego   wskazania   zadać ń 
inwestycyjnych, które  w trybie  pilnym, czy awaryjnym powinny  si   znale  w  WPI.ę źć  
Przypuszczam, e szko a  ta b dzie  budowana przez  najbli sze dwa  lata 2006-2008.ż ł ę ż

Pan Andrzej o  – Dyrektor  DRGM  Ł ś
Prawdopodobnie  tak. Obecnie za atwiamy odrolniczenie  tych  terenów, na prze omie  rokuł ł  
uzyskamy pozwolenie na budow , a w marcu  [przysz ego  roku  mo e  by   wprowadzonyę ł ż ć  
wykonawca.   Zadanie  to jest  podzielone na dwa  etapy   realizacyjne:   segmentu   dzieci 
m odszych , co planujemy zako czy   w roku 2007, a  ca e zadanie  ko czymy  w roku 2008r.ł ń ć ł ń

Radny Tadeusz M kal – przewodnicz cy Komisjię ą
Dobrze  by oby, aby  rok 2006 by  tym okresem, kiedy okre li si  te  inwestycje i spróbuje   jeł ł ś ę  
wprowadzi   do realizacji na rok 2007.ć
Czy mo emy przyj    wniosek wcze niej przeze mnie sformu owany ?  Nie widz   uwag, wż ąć ś ł ę  
zwi zku z  tym proponuj   go  przeg osowa .ą ę ł ć
Kto z  Pa stwa Radnych jest za  tym wnioskiem ? ń

• Za  5 g osów, jednog o nie)   -  ł ł ś Wniosek  nr 92-17/7/05  stanowi za cznik nr 5  dołą  
protoko u.ł

Dzi kuj   Pa stwu za  przybycie   i  uczestnictwo w tej cz ci posiedzenia Komisji.ę ę ń ęś

PUNKT  2
 Stanowisko Komisji   do projektu  m.p.z.p.  Matemblewo, rejon ul. Waldorffa 
( druk nr 1422 zosta  zdj ty z porz dku  sesji w dniu 30 czerwca br.) ł ę ą

Radny Tadeusz M kal – przewodnicz cy Komisjię ą
Przypomn ,  e  Prezydent Miasta  zdj    ten projekt  uchwa y  z sesji w  dniu 25  sierpnia br.ę ż ął ł  
Jednocze nie  Zarz d   Spó dzielni  Mieszkaniowej,  która   jest   inwestorem  budynkówś ą ł  
realizowanych  w obszarze tego  planu  wyst pi   do Komisji z pro ba o wprowadzenie  zmianą ł ś  
do projektu  planu. G ównie  chodzi  o  zwi kszenie  maksymalnej  wysoko ci  realizowanychł ę ś  
obiektów kubaturowych na  tym obszarze. 
Otrzymali my   równie  pismo od  Zast pcy  Prezydenta   Miasta  Pana Bielawskiego,  wś ż ę  
którym  zwraca si  do Komisji, aby zaj a  si   tym tematem po raz  kolejny.ę ęł ę

Pani Anna  Radziusz   - Prezes Mieszkaniowej  Spó dzielni Budownictwa Ekologicznegoł
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Realizowany  na przestrzeni  2004-2005 realizowany by  i zespó   budynków  przy ulicył ł  
Matemblewskiej i Waldorffa  i w trakcie  realizacji  jeden z budynków  zabudowy  szeregowej 
mia   bardzo  du e    poddasze  u ytkowe, tj. ok. 100 mł ż ż 2 powierzchni.  Wysoko   jego  przyść  

cianie  od  stropu  do kaletnicy  wynosi a  2,2 m.  Z jednej  i drugiej strony  tego  budynkuś ł  
by y   zaprojektowane  dwa tarasy.   W trakcie  realizacji  doszli my  do wniosku, e   teł ś ż  
zaprojektowane  tarasy,  a pod nimi  mieszkania, w eksploatacji  nie zdadz   egzaminu. Wą  
zwi zku z  powy szym   zapad a  decyzja, aby z tej powierzchni  utworzy   dwa mieszkaniaą ż ł ć  
o powierzchni: 48 m2 i 47 m2 oraz  utworzy  tam  tarasy u ytkowe o  powierzchni 45 mć ż 2 

ka dy. Z uwagi na to, ze nie by o  mo liwo ci  do wietlenia  oknami po aciowymi  zaistnia aż ł ż ś ś ł ł  
konieczno  podwy szenia  tego  budynku  dok adnie o 175 cm  tak, aby  by y  wykorzystaneść ż ł ł  
tarasy. 
W zwi zku z powy szym Spó dzielnia  wyst pi a  z wnioskiem   o dokonanie  zmian  wą ż ł ą ł  
zapisach  planu.

Pani Agnieszka Rózga – projektant planu
Do    sporz dzenia  tego planu  po raz  pierwszy  przyst piono w kwietniu  2004r.  na  wnioseką ą  
tej e  spó dzielni mieszkaniowej, który  dotyczy  zmiany   funkcji w terenie 002 : z  funkcjiż ł ł  
us ugowej zapisanej  w planie Matemblewa  na   funkcje  us ugowo-mieszkaniow   w celuł ł ą  
dopuszczenia   mieszkaniówki   ponad   parterem   us ug  ora  z  podwy szenia   wysoko cił ż ś  
zabudowy w terenie 001 o 60 cm, czyli   wykorzystanie  poddasza   z  nieu ytkowego  naż  
u ytkowe. ż
Po  terminie  ustawowym wp yn   drugi  wniosek  od  Spó dzielni o  zmian   równieł ął ł ę ż 
wysoko ci  budynku w terenie 002  z  dopuszczonej  12,5  m  do 15,5 metra,  a wi e si  tymś ąż ę  
równie   zwi kszenie intensywno ci z  1,0  na 1,2. Biuro Rozwoju Gda sku   pozytywnież ę ś ń  
ustosunkowa o  si   do tego  wniosku i przygotowano   projekt  planu  zgodny z   drugimł ę  
wnioskiem Spó dzielni,  ale z uwagi na to, e  opinia  Komisji Rozwoju Przestrzennego  by ał ż ł  
negatywna,  w zwi zku z  tym wrócono  do pierwotnego   projektu  planu,  który  uzyskaą ł 
wszystkie  uzgodnienia i zosta   wy o ony  do publicznego wgl du.  Uwag  do planu nieł ł ż ą  
wniesiono,  jak równie   nikt  nie  przyby   na   publiczn   dyskusj . ż ł ą ę
Plan  ten zosta  skierowany do uchwalenia   na sesj   Rady Miasta  w dniu 30  czerwca  br., aleł ę  
na skutek  pisma  Spó dzielni   projekt   uchwa y  zosta   zdj ty  z porz dku i skierowanył ł ł ę ą  
ponownie   do Komisji. 

Radny Tadeusz M kal – Przewodnicz cy Komisjię ą
Rozumiem, e  Prezydent  zwracaj c  si  do Komisji o ponowna  rozpatrzenie  tego projektuż ą ę  
planu, wnioskuje  o zmian  swojej opinii w  tym przedmiocie i  podwy szenie wysoko cię ż ś  
tego obiektu. 

Radny Maciej  Lisicki – wiceprzewodnicz cy Komisjią
W  tej  sytuacji   jest  przykre  to,  e  Spó dzielnia  Mieszkaniowa   posz a   w  samowolż ł ł ę 
budowlan ,  a  nas  stawia   si  w  do  g upiej  sytuacji.   Nie  jest   to dla   nas   sytuacjaą ę ść ł  
komfortowa. 
Budynki, które  zosta y  w takim kszta cie  wybudowane moim zdaniem tam pasuj  i nie mał ł ą  

adnych przeciwwskaza , eby   mia y  te wysoko  . Jestem jak najbardziej  za tym, abyż ń ż ł ść  
ten plan  procedowa   z tymi  zmianami i umo liwi   Spó dzielni legalizacji tego, co  juć ż ć ł ż 
wybudowa a. ł

Radny Marek  Bumblis  -  cz onek  Komisjił
Ja  rozumiem, e w  tym nowym kszta cie  planu te tarasy  mog   by   zabudowane. ż ł ą ć

Radna Maria  Ma kowska ł
Chcia am   podzi kowa   Komisji,  e   zechcieli   ponownie  zaj c   si  tym  tematem.ł ę ć ż ą ę  
Rzeczywi cie  Spó dzielnia, moim zdaniem zosta a  ju   ukarana  ta  niepewno ci . Chcś ł ł ż ś ą ę 
doda , e  pracowania  wykona a  projekt  planu zgodnie z wnioskiem Spó dzielni,  natomiastć ż ł ł  
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Komisja  dopatrzy a  si   jak gdyby nielegalno ci  tej  zabudowy.  Licz    na  dobra  wolł ę ś ę ę 
Komisji. bo uwa am, e  to  usankcjonowa , poniewa  mieszkaj   tam ju   ludzie. ż ż ć ż ą ż

Radny Tadeusz M kal – Przewodnicz cy Komisjię ą
Czy kto   chcia by jeszcze w  tej sprawie  zabra   g os ? Nie widz , w zwi zku  z tymś ł ć ł ę ą  
stawiam  pytanie:   kto  Pa stwa   radnych  jest  za   tym,  aby  przychyli   si  do wnioskuń ć ę  
Mieszkaniowej Spó dzielni  Budownictwa Ekologicznego i wprowadzi  do projektu planu, dlał ć  
terenu 002- MU31  maksymalnej  wysoko ci zabudowy  do 15,5 m i intensywno  1,2  ś ść i 
wyst pi   z takim wnioskiem do Prezydenta Miasta  ?ą ć
Za  wnioskiem  oddano 5 g osów, przy 1 g osie  wstrzymuj cym si . ł ł ą ę  Wniosek Nr  92-17/8/05   
stanowi za cznik nr 67  do  protoko u..łą ł

PUNKT 3.1
Opiniowanie  koncepcji  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Matarnia przy lotnisku w mie cie Gda skuś ń

Pani Irena  Grzywacz – projektantka  planu  omówi a:ł
• lokalizacj   obszaru planu,ę
• obecne  jego   zainwestowanie  oraz terenów  s siednich,ą
• struktur  w asno ci .ę ł ś

Omawiaj c koncepcje planu  powiedzia a mi dzy innymi:ą ł ę
Plan  g ównie  stanowi  strefa   produkcyjno –  us ugowa  i  jest   to  kontynuacja  planów  wł ł  
s siedztwie.  W  pó nocnej   cz ci  przewidywany  jest   szybki   tramwaj  na  lotnisko.  Wą ł ęś  

rodkowej cz ci  planu  tereny    przeznaczone  s   dla  lotniska na strefy nalotów.   Lasś ęś ą  
pozostaje   w  granicach   ewidencyjnych   równie   wyznaczona  zostaje  strefa   zieleniż  
krajobrazowo-ekologicznej w obszarze  Potoku Strzy y  wraz z  terenem zieleni, który chcemyż  
zachowa .   Zachodnia  cz     wraz   ze  strefa   nalotu   jest  obj ty   OSTAB-em..ć ęść ę
Obs uga   komunikacyjna    odbywa   si   z  ulicy  Budowlanych,  która  znajduje  si  pozał ę ę  
obszarem  tego planu.

Komisja  po  krótkich  dodatkowych  wyja nieniach  przyst pi a  do g osowania.ś ą ł ł

Opinia:
Komisja  -   3 g osami za, przy  1 g osie   wstrzymuj cym sił ł ą ę -   pozytywnie zaopiniowa ał  
zaprezentowan  koncepcje   planu.  ą Opinia  Nr  92-17/140/05 stanowi  za cznik  nr  7   dołą  
protoko u.ł

PUNKT  3.2
Opiniowanie  koncepcji miejscowego planu  zagospodarowania przestrzennego 
Piecki – Migowo, obszar pomi dzy  ul.Piecewsk  a szko  w mie cie Gda sku.ę ą łą ś ń  

Pani Ewa Semak  – projektantka  planu  powiedzia a   mi dzy innymi:ł ę
Podstawa  opracowania  planu jest uchwa a  z listopada  2004r.  Na terenie  obj tym projektemł ę  
planu  brak jest obecnie  planu  obowi zuj cego, a w planie   poprzednio obowi zuj cymą ą ą ą  
teren ten  przeznaczony by   us ugi zdrowia- konkretnie pod Dom Spokojnej Staro ci, która  toł ł ś  
funkcja do dzi  nie zosta a  zrealizowana. W zwi zku  z tym, celem  opracowania planu jestś ł ą  
ustalenie  nowej  funkcji dla tego  obszaru jak  równie   parametrów  urbanistycznych, któreż  
by  pozwoli yby jak najkorzystniej ten  teren   wykorzysta , poniewa  jest on  usytuowany wł ć ż  
bardzo atrakcyjnym miejscu. 
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Obszar  obj ty  planem   ma  powierzchni   1,1  ha  i  jest  on  zainwestowany  w  bardzoę ę  
niewielkim  stopniu.  Pani Semka  omówi a   obecne  zainwestowanie   na tym obszarze jakł  
równie   struktur   w asno ci. ż ę ł ś
W projekcie  planu  wyodr bnione  s    4- strefy: ę ą

• 001-M/U32,
• 002-M/U32,
• 003-KX,
• 004-KD80

Poniewa   do  planu   nie  wp yn y   wnioski   od  ewentualnych   inwestorów  na  tematż ł ęł  
konkretnych zamierze   inwestycyjnych, w zwi zku z  tym, ca y  centralny  obszar  planuń ą ł  
zosta   zaprojektowany jako strefa mieszana  mieszkaniowo – us ugowa, gdzie mog    mie cił ł ą ś ć 
si    us ugi   o swobodnej lokalizacji, jak np.  dom spokojnej staro ci, czy  us ugi  o wiaty,ę ł ś ł ś  
szkolnictwa  czy te   zdrowia Pomimo  przebiegu  w okolicy  ulicy Piecewskiej nie ma tamż  
ogranicze   ha asowych, bo jest ona  od tego terenu odgrodzona  zieleni  i biegnie  ona jakń ł ą  
gdyby w jarze.  S   tam  dobre   warunki   do lokalizacji  równie   funkcji  chronionych.ą ż  
Oczywi cie teren   ten jest korzystny  dla  lokalizacji  zabudowy mieszkaniowej, poniewaś ż 
jest  on  dobrze   oddzielony  od   uci liwo ci    ulicy  Piecewskiej.  Jest  korzystnieąż ś  
nas oneczniony, ma   równie   dobre   warunki   gruntowe i  posadowienia  budynków, wł ż  
zwi zku  z  tym    w  plan  przewiduje  mo liwo  zabudowy   mieszkaniowej  o  wysokieją ż ść  
intensywno ci – intensywno   1,2, zabudowa  o  maksymalnej  wysoko ci 18 metrów.  Terenś ść ś  
po o onych   na  skarpach i  stoku o du ym nachyleniu zosta   wy czony z  zabudowy ał ż ż ł łą  
znajduje si  tam obecnie  ziele   wysoka i krzewy,  co  stabilizuje  to zbocze.  W planieę ń  
przewidujemy  tam ziele   do zachowania i piel gnacji. ń ę
 W cz ci   zachodniej  jest   istniej cy   ci g pieszo –  jezdny,  b d cy  w u ytkowaniuęś ą ą ę ą ż  
wieczystym S.M. „Morena” i jest  to  najkorzystniejszy  dojazd  do tego  terenu i nie wymaga 
on wi kszej  inwestycji poza  realizacja  chodnika. ę
Dojazd  ze  strony  wschodniej nie  nadaje  si   do  obs ugi   do tego  terenu z uwagi na ró niceę ł ż  
wysoko ci  –  13  %  spadek  terenu.   Teren  ten  przewidziany  jest  jako  ci g   pieszy  zś ą  
mo liwo ci   sporadycznego   ruchu  ko owego   jako  dojazd   na   zaplecze   szko yż ś ą ł ł  
podstawowej.

Komisja  po  krótkich  dodatkowych  wyja nieniach  przyst pi a  do g osowania.ś ą ł ł

Opinia:
Komisja, jednog o nieł ś   -   6 g osami za  ł  -   pozytywnie  zaopiniowa a zaprezentowanł ą 
koncepcje  planu. 
Opinia Nr 92-17/141/05 stanowi za cznik nr 8  do protoko u.łą ł

PUNKT  3.3
Opiniowanie  koncepcji miejscowego planu  zagospodarowania przestrzennego 
Br towo, rejon ulicy Potokowej w mie cie  Gda sku.ę ś ń

Pani Dobros awa Jakubowska  – projektantkał   planu  powiedzia a   mi dzy innymi:ł ę
Przedstawiany  projekt   planu   podj ty  zosta   uchwal  RMG  z dnia 8 kwietnia 2005r..ę ł ą  
Obszar  opracowania planu znajduje si   w  zachodniej cz ci Wrzeszcza . i ograniczony jestę ęś  
ulica  Potokow , Dolne M yny  Potokiem Strzy y  oraz  terenem przysz ego, projektowanegoą ł ż ł  
zbiornika  retencyjnego. 
„Studium…” na  tym terenie okre la  funkcj    us ugow   a  obowi zuj cy   na  tym terenieś ę ł ą ą ą  
plan Br towo- Nowiec – Dolne M yny – Migowo w  tym miejscu  okre la  funkcj  mieszanę ł ś ę ą 
, mieszkaniowo – us ugow  z 30  %  udzia em  us ug. Na  ca ym obszarze   jest  OSTAB . ł ą ł ł ł
Pani Dobrowolska   sytuacj   planistyczn ,   obecne  zainwestowanie   na tym obszarze jakę ą  
równie   struktur   w asno ci. ż ę ł ś
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Celem  opracowywania  tego planu:
• wyrównanie  schodkowej  linii  rozgraniczaj cej, a zatem schodkowej linii  zabudowy ią  

doprowadzenie  do  tego, aby  oba  plany :0915 i 098  dopasowa y   si   do siebie  ił ę  
wyrówna a  si   sytuacja  stref.,ł ę

• zweryfikowanie   rygorystycznych  za o e    planu 0904, ł ż ń
• dopuszczenie  podzia ów dzia ek,  poniewa    obecny  plan  0904  zabrania   wtórnegoł ł ż ł  

podzia u dzia ek.ł ł

Teren    jest  bardzo  dobrze  skomunikowany  i posiada  pe n   infrastruktur .  Obszar  planuł ą ę  
znajduje  si    w granicach zlewni  Potoku Strzy a i   w strefie    kraw dziowej   wysoczyznyę ż ę  
morenowej.  Ca y   teren  po o ony jest na wysoko ci  od  60-65  m nad poziomem morza, ał ł ż ś  
poziom  wód  gruntowych jest tam bardzo  wysoki : od  0  do 4 metrów pod poziomem terenu. 
Przez  teren przechodz   rowy melioracyjne ą

Do planu  wniosek  z o y    w a ciciel dzia ki  nr  74/2 Pan  Rzepka i  on wnioskowa  oł ż ł ł ś ł ł  
umo liwienie  podzia u wtórnego  dzia ki oraz   mo liwo   lepszego  wykorzystania tegoż ł ł ż ść  
terenu pod zabudow . ę

Koncepcja planu:
Uporz dkowano kwesti  stref : na terenie   Skarbu Pa stwa utworzono stref   002 KD 82,ą ę ń ę  
dzi ki czemu  tworzy  si   agodna granica  pomi dzy tym planem a  planem 0908. W czasieę ę ł ę  
bada   komunikacyjnych okaza o si , e nale y  stworzy   stref   komunikacyjn , poniewań ł ę ż ż ć ę ą ż 
minimalna  szeroko   istniej cego ci gu pieszo – jezdnego  mo e  wynosi   5 metrów, a  nieść ą ą ż ć  
by o  mo liwo ci  uzyskania  takiej szeroko ci.-  utworzono stref   003-KX.  Pozosta  czł ż ś ś ę łą ęść 
planu stanowi  jedna  strefa , strefa  31.

Dla strefy  31  przyj to  nast puj ce  za o enia:ę ę ą ł ż
• przesuni to nieprzekraczaln   lini   zabudowy i stworzono  g boko    zabudowy  do 50ę ą ę łę ść  

metrów, z  g boko ci  16 metrów  zwi kszono  do 20 metrów. łę ś ę
• plan 0904  zezwala   na  25 metrow   d ugo   budynku , w  tym planie zezwalamy  na  35ł ą ł ść  

metrowy    budynek,  z   zapisem,  e   musi  by  zaznaczone     zró nicowanież ć ż  
architektoniczne  uskokiem co najmniej  3 metrowym.

• odleg o ci  pomi dzy  budynkami 16 metrów.  ł ś ę
Nie   zmieniono   intensywno ci   pozostawiaj c  j   na  0,6  oraz  wysoko ci   zabudowyś ą ą ś  
pozostawiaj c  ja  na  10,5 metra. ą
Pozwalaj c na wi ksz   mo liwo   inwestowania  wprowadzono  pewne  ograniczenia., tj. wą ę ą ż ść  
pasie  zabudowy pomi dzy nieprzekraczalna  lini  zabudowy   a granic  planu, wprowadzonoę ą ą  
ziele   do zachowania,  która   nie  pozwala  na  dzia ania  inwestycyjne  chroni c   ziele  –ń ł ą ń  
pozostaje otulina Potoku Strzy y. ż
Plan 0904 okre la   powierzchni  biologicznie  czynna na  poziomie  25 %  - w tym planie,ś ł ę  
zgodnie   z zleceniami  ekofizjografi   okre lono  powierzchni   biologicznie czynn : ś ę ą
• 75 % je li na dzia ce  b dzie  zabudowa  tylko mieszkaniowa, ś ł ę
• 50 %   dla  zabudowy  tylko  us ugowej, ł
• proporcjonalnie, w  przypadku  u ytkowania mieszanego.ż
W poprzednim planie  linia  zabudowy od  strony ulicy  Potokowej  by a  odsuni ta  o 8ł ę  
metrów,  to zgodnie z najnowszymi zapisami odsuni to  j  o  2 metry,  w zwi zku z czymę ą ą  
wynosi  ona  10 metrów. 
Zak adamy, e  zainwestowanie  w po udniowej  cz ci  tj. zak ad  bi uterii  pozostanie ,ł ż ł ęś ł ż  
natomiast zak ad  transportowy oraz  jego  degraduj cy  krajobraz  i  wchodz ce  we w asnoł ą ą ł ść 
Skarbu  Pa stwa  budynki b d  przeznaczone  o likwidacji. Stawka procentowa  30% ń ę ą
Plan zezwala  na wtórne  podzia y  w  ca ej  strefie  31 z okre leniem  minimalnej  dzia kił ł ś ł  
900m2.  Poniewa   w planie 0908  jest  ci g  pieszy, widokowy na zbiornik retencyjny orazż ą  
wzgórze  Nowca, z pomoc  nieprzekraczalnej  linii zabudowy  stworzono  wgl d  w te  tereny.ą ą  
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Pani Krystyna  Ochocimska  - Kierownik Zespo u  Urbanistycznego  Wrzesczł
Trzy miesi ce  po  terminie  wp yn    wniosek  do planu od Wojewódzkiego Konserwatoraą ł ął  
Zabytków, który  wnosi  - jako  zalecenie –  aby najlepiej  wogóle nie zabudowywa    tegoć  
terenu,  a je eli  ju ,   to z  takimi  rygorami jak   w  dotychczas  obowi zuj cym planie.ż ż ą ą  
Pytali my  si  Konserwatora Zabytków, jak  mamy  to  rozumie , poniewa    wytyczne  odś ę ć ż  
naszego  Zespo u  Dziedzictwa  Kulturowego  mówi y, e od  strony  kulturowej  nie ma  tamł ł ż  

adnych opcji. Efekt  by   taki, e   Konserwator  przys a  nam wniosek opracowany przezż ł ż ł ł  
jaki  o rodek  bada  – wogóle  go nie czytaj c -  tak e, mamy  nadziej  na  dogadanie  si  zś ś ń ą ż ę ę  
Konserwatorem w  tej  kwestii  

Komisja  po  krótkich  dodatkowych  wyja nieniach  przyst pi a  do g osowania.ś ą ł ł

Opinia:
Komisja,  jednog o nieł ś   -   6 g osami  za  -ł   pozytywnie  zaopiniowa a zaprezentowanł ą 
koncepcje  planu. 
Opinia Nr 92-17/142/05 stanowi za cznik nr 9do protoko u.łą ł

PUNKT  3.4
Opiniowanie  koncepcji  miejscowego planu  zagospodarowania przestrzennego 
Szadó ki – rejon ul. jab oniowej i Potoku Oru skiego  ł ł ń

Pani Magdalena  Jasiak  – projektantka  planu, omawiaj c  powy sz   koncepcj   planu,ą ż ą ę  
powiedzia a   mi dzy innymi:ł ę
Do opracowywania  tego planu  przyst piono  w czerwcu  2004r.   Obszar planu obejmujeą  
teren  o  powierzchni   4  ha  i  po o ony   jest  on   przy   Obwodnicy   Trójmiasta  –  ulicył ż  
Jab oniowej  oraz   Potoku Oru skiego.   Teren   ten  przewidziany   jest   pod     funkcjł ń ę 
przemys owo – sk adowe oraz  pod zbiornik retencyjny.  Teren ten jest  obj ty  OSTAB-emł ł ę
Na terenie  obj tym  opracowaniem obowi zuj e miejscowy  plan  Szadó ki Zachód  w rejonieę ą ł  
ulicy Przywidzkiej, Jab oniowej  i Lubowidzkiej uchwalony w 2000 r., gdzie  ustalona  zosta ał ł  
strefa  przemys owo – us ugowa oraz ulica  Jab oniowa. ł ł ł
Celem   opracowywania  planu   jest:
• wyznaczenie  terenu  pod  cz   zbiornika  retencyjnego Lubowidzka (cz  zbiornikaęść ęść  

zlokalizowana jest w planie s siednim),ą
• uporz dkowanie sytuacji planistycznej pod rozbudow   skrzy owania ulicy Przywidzkieją ę ż  

i  Jab oniowej  –  projekt   budowlany   wykaza ,  e  jest   za   ma o  terenu  pod   toł ł ż ł  
skrzy owanie, ż

• planem  obj to   miejsce bez  planu  na skarpie  Potoku Oru skiego .ę ń
• pozosta e  tereny przeznacza  si   pod  funkcje  przemys owo – us ugowe.  ł ę ł ł
Pani Jasiak  omówi a   obecne  zainwestowanie   na tym obszarze jak równie   strukturł ż ę  
w asno ci. ł ś

Komisja  po  krótkich  dodatkowych  wyja nieniach  przyst pi a  do g osowania.ś ą ł ł

Opinia:
Komisja,  jednog o nieł ś   -   5 g osami  za  -ł   pozytywnie  zaopiniowa a zaprezentowanł ą 
koncepcje  planu. 
Opinia Nr 92-17/143/05 stanowi za cznik nr 10 do protoko u.łą ł

PUNKT  3.5
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Opiniowanie   koncepcji   miejscowego  planu   zagospodarowania 
przestrzennego  Kokoszki Przemys owe w rejonie zachodniego fragmentu ulicył  
Nowatorów.

Pan  Bohdan Szy a ski   –  projektantł ń   planu, omawiaj c  powy sz   koncepcj   planu,ą ż ą ę  
powiedzia    mi dzy innymi:ł ę
Do  opracowania planu  przyst piono  wskutek  uchwa y  Rady Miasta  Gda ska z  listopadaą ł ń  
2004r.  Obszar opracowania po o ony  jest pomi dzy ulic   S owackiego    i terenami lotniskał ż ę ą ł  
a  po udniowo –  zachodni   granica  miasta   z  gmin  ukowo.  Ustalenia   „Studium…”ł ą ą Ż  
przewiduj   tereny     na   cele   produkcyjno –  sk adowe  i   cele  rozwoju   lotniska.  Wą ł  
s siedztwie  opracowania   od   strony  wschodniej   obowi zuje   mpzp,  Kokoszeką ą  
Przemys owych w rejonie ulicy  Przyrodników, który przewiduje tam  tereny  przemys owo-ł ł  
sk adowe,    a  ulica   Nowatorów   jest   ulic  wspóln ,  która   przechodzi  przez   terenł ą ą  
opracowania  i biegnie w kierunku   ukowa, stanowi c  t   sam   jej klas .  Ż ą ą ą ę „Studium…” 
teren przyleg y od  strony  po udniowej  ustala jako  lokalne  obszary  inwestycyjne. Równieł ł ż 
pod uwag   brali my koncepcj   programowo –  przestrzenn   Portu  Lotniczego  do   rokuę ś ę ą  
2015, która   na  terenie opracowania,  w tej  cz ci   przewiduje   rozbudow   systemówęś ę  
nawigacyjnych  w kierunku  zachodnim.   W granicach  planu s  tereny  nie zainwestowane,ą  
s   u ytki  rolne i ziele   urz dzona. ą ż ń ą

Pan Szy a ski omówi   obecne  zainwestowanie   na tym obszarze jak równie   strukturł ń ł ż ę  
w asno ci. ł ś

Do planu wp yn y  standardowe  wnioski  instytucji urz dowych. ł ęł ę
Ponadto  wp yn y  dwa  wnioski:ł ęł

• od  Polskiego  Zwi zku  Dzia kowców Okr gowy Zarz d  w Gda skuą ł ę ą ń
• od Zarz du Pracowniczego  Ogrodu  Dzia kowego  R biechowoą ł ę

gdzie  wyra aj  swoj  dezaprobat ,  z  zapisów    tego  planu,  gdy  maj  u ytkowanież ą ą ę ż ą ż  
wieczyste  do  2040 roku. 
Port  Lotniczy  wnioskuje o przeznaczenie  fragmentu  terenu  dla ich celów.   
Zgodnie z ustaleniami  w „Studium…”  teren ten przeznaczamy na   funkcje  produkcyjno –  
us ugow  , wszelka  dzia alno   z zakresu  produkcji, sk adów, baz  i magazynów  orazł ą ł ść ł  
us ug –  jest  to strefa  41.  Cz    tego terenu   znajduje  si  w obszarze ograniczonegoł ęść ę  
u ytkowania   wokó  portu  lotniczego, gdzie   wykluczona jest  projektowana  zabudoważ ł  
mieszkaniowa. W zwi zku z tym, mieszkania integralnie zwi zane z  funkcj  przemys ow  wą ą ą ł ą  
tym przypadku nie mog   wchodzi   w gr . ą ć ę
Teren  przeznaczony   dla   lotniska   zosta   uzgodniony   z  Dzia em  Technicznym  Portuł ł  
Lotniczego   i  teren ten  zostanie  przej ty  przez  lotnisko.  ę
Je eli  chodzi o ulic   Nowatorów   to zostanie ona  zmodernizowana  jako  kontynuacja  ulicyż ę  
istniej cej,  która  przebiega  tam od strony wschodniej i dalej    b dzie  bieg a  kierunkuą ę ł  

ukowa.  Ulica   Przyrodników   w  cz ci  po udniowej   stanowi ca   równie   granicŻ ęś ł ą ż ę 
pomi dzy  Gda skiem a ukowem jest  adaptowana i   stanowi kontynuacj  poprzedniegoę ń Ż ę  
planu.
 Jest  zgoda na   przekwalifikowanie  terenów   rolniczych na   nierolnicze. 
 
Komisja  po  krótkich  dodatkowych  wyja nieniach  przyst pi a  do g osowania.ś ą ł ł

Opinia:
Komisja,  jednog o nieł ś   -   5 g osami  za  -ł   pozytywnie  zaopiniowa a zaprezentowanł ą 
koncepcje  planu. 
Opinia Nr 92-17/144/05 stanowi za cznik nr 11 do protoko u.łą ł

PUNKT  3.6
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Opiniowanie   koncepcji   miejscowego  planu   zagospodarowania 
przestrzennego  Kokoszki Przemys owe na pó noc od ulicy Budowlanych.ł ł

Pan Tomasz Lewandowski    – projektant  planu, omawiaj c  powy sz   koncepcj   planu,ą ż ą ę  
omówi  :ł
• lokalizacj    obszaru  planu  i jego s siedztwo,ę ą
• struktur   w asno ci, ę ł ś
• zainwestowanie, 
• infrastruktur  ę

Omawiaj c  koncepcj  planu powiedzia  mi dzy innymi, e w „Studium…” praktycznie  naą ę ł ę ż  
ca ym tym terenie projektuje  si  zabudow   produkcyjno –  us ugow    i zgodnie z tym ił ę ę ł ą  
predyspozycj  tego terenu  proponuje si  kontynuacj   funkcji produkcyjnej, jaka ma miejsceą ę ę  
w s siedztwie tego planu. I tak, w s siedztwie  lotniska proponujemy zabudow  produkcyjnoą ą ę  
– us ugow , co zwiane  jest  równie   z tym, ze  jest  to strefa  ograniczonego  u ytkowania ił ą ż ż  

adna  inna   funkcja   nie  powinna    si   tam   lokalizowa .   Teren   dotychczas   nież ę ć  
zainwestowany  równie  przeznacza   si   pod   t   funkcj  i  jest   to  jakby  naturalnaż ę ę ę  
kontynuacja  post puj cej  zabudowy, która  ma miejsc e wzd u   ulicy  Budowlanych ię ą ł ż  
skrzy owania ulicy Rakietowej – Nowatorów. ż
Uk ad  drogowy  -  projektuje si  ulic  zbiorcza   Nowatorów, która  na czas   rozbudowył ę ę  
lotniska  przejmie   funkcje  ulicy  S owackiego  i  wyprowadza   b dzie  ruch w kierunkuł ć ę  
gminy  ukowo.  Projektuje   si  równie  ulice   lokalne,  a   poprzez   ulic    rakietow ,Ż ę ż ę ą  
uruchomi si  tereny   inwestycyjne znajduj ce  si  w centralnej  cz ci  tego planu. ę ą ę ęś
Celem opracowywani tego planu  by o  równie  stworzenie jak najlepszych warunków  doł ż  
inwestowania, st d  te   intensywno   na tym terenie zaprojektowano na 2,0 , powierzchniaą ż ść  
zabudowy stosunkowo du a,  bo a   60 % . Nie  ustala  si  minimalnych i  maksymalnychż ż ę  
podzia ów warto ci,  co  u atwi   inwestowanie  przysz ym inwestorom. ł ś ł ł
Do planu  wp yn y  wnioski instytucji  pa stwowych, które  zosta y  uwzgl dnione  i jednejł ęł ń ł ę  
osoby  prywatnej, który  to wniosek  równie   zosta   uwzgl dniony. Wp yn y  również ł ę ł ęł ż 
wnioski  od  dzia kowców, ale  jest  taka  sytuacja  jak w planie wczesnej omawianym. ł

Komisja  po  krótkich  dodatkowych  wyja nieniach  przyst pi a  do g osowania.ś ą ł ł

Opinia:
Komisja,  jednog o nieł ś   -   6 g osami  za  -ł   pozytywnie  zaopiniowa a zaprezentowanł ą 
koncepcje  planu. 
Opinia Nr 92-17/145/05 stanowi za cznik nr 12 do protoko u.łą ł

PUNKT   4
Wolne wnioski, sprawy wniesione, korespondencja.

Przewodnicz cy Komisji  poinformowa , e:ą ł ż
• najbli sze  posiedzenie Komisji  odb dzie  si  20 wrze nia br. ż ę ę ś
• 20 wrze nia  br. proponuje  dokona   wizji lokalnej   dróg, co  do których  Prezydentaś ć  

Miasta  negatywn  opini   odno nie zakwalifikowania ich  do dróg  kategorii  gminnych. ą ą ś

Radna  Danuta Putrycz  poprosi a  Komisj , aby wyst pi a  do  Biura  Rozwoju Gda ska  zł ę ą ł ń  
zapytanie, na jakim etapie s  prace  nad  planem Olszynka –  ul. Zawodzie, dzia ka Nr 163ą ł  
oraz nad „Studium…”
Komisja wyst pi  odpowiednim pismem  do Biura  Rozwoju Gda ska  ą ń
Komisja  przeprowadzi a krótk   dyskusj  nt.  procedowania  nad projektem  Wieloletniegoł ą ę  
Planu Inwestycyjnego.
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Na  tym posiedzenie zako czono, godz. 17,30ń

                                                                                               Przewodnicz cyą
                                                                                   Komisji Rozwoju Przestrzennego

                                                                                                Tadeusz M kalę

Protoko owa a:ł ł

Bogus awa Pieklikł
Protokó  sporz dzono : 14 pa dziernik 2005r.ł ą ź
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